
Zápisnica č. 9/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 10. 5. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš Finka, Ján 

Kalužný, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš, Helena Žideková 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
2. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ (pror. Janíček) 
4. Zoznam nehnuteľností KÚ Staré mesto (pror. Janíček) 
5. Dodatok k materiálu –MMC STU –správa o stave projektu (pror. Janíček) 
6. Návrh riešenia prevádzky VŠ klubu ELAM (pror. Janíček) 
7. Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov  STU (pror. Redhammer) 
8. Návrh na vklad STU do Dunajského vedomostného klastra (pror. Redhammer) 
9. Stav uchádzačov na STU pre akademický rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 

10. Podklady k prihláške do výberového konania na usporiadanie Slovenskej univerziády 2012 
– letná časť (pror. Kalužný) 

11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
2) Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ (pror. Janíček) 
3) Zoznam nehnuteľností KÚ Staré mesto (pror. Janíček) 
4) Dodatok k materiálu –MMC STU –správa o stave projektu (pror. Janíček) 
5) Návrh riešenia prevádzky VŠ klubu ELAM (pror. Janíček) 
6) Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov  STU (pror. Redhammer) 
7) Návrh na vklad STU do Dunajského vedomostného klastra (pror. Redhammer) 
8) Stav uchádzačov na STU pre akademický rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
9) Podklady k prihláške do výberového konania na usporiadanie Slovenskej univerziády 

2012 – letná časť (pror. Kalužný) 
10) Rozličné 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/6/2010, 1/5/2010 
 
Nesplnené úlohy:   

 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o kontrole končiaceho projektu Centrum excelentnosti na MTF Trnava. 
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K bodu 1 Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie písomný materiál obsahujúci organizačné 

zabezpečenie tejto už tradičnej akcie na STU. Dátum a čas stretnutia bude 
určený dodatočne. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/9/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál stretnutie vedenia STU s veľvyslancami. 
 
 
K bodu 2 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave výstavby novej budovy FIIT STU. Po 

skončení vedenia STU bude kontrolný deň na tejto stavbe za účasti ministra 
školstva SR aj vedenia firmy ZIPP, na ktorý všetkých pozýva. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/9/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 3 Štrukturálne fondy a ich zabezpečenie z pohľadu ÚTIČ  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Písomne informoval o tom, že ÚTIČ zabezpečuje pre projekty zo ŠF podporu 

formou zabezpečovania verejných obstarávaní. Predložil aktuálny stav 
realizácie verejných obstarávaní spojených so stavebnými činnosťami 
v projektoch štrukturálnych fondov. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/9/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave zabezpečenia VO v projektoch ŠF EU. 
 
 
K bodu 4 Zoznam nehnuteľností KÚ Staré mesto (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomný materiál, ktorý obsahuje zoznam majetku 

hlavného mesta SR Bratislavy pripraveného na predaj v roku 2010 – 
uverejnené na internetovej stránke hlavného mesta SR Bratislavy. Týka sa to 
aj konkrétnych pozemkov STU, v prípade potreby musíme byť pripravení na 
ich odkúpenie. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/9/2010  
Vedenie STU poveruje prorektora Janíčka rokovaním o pozemkoch STU, ktoré ponúka 
Magistrát hl. mesta Bratislavy na odkúpenie a pravidelne informovať vedenie STU o stave 
týchto rokovaní. 
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K bodu 5 Dodatok k materiálu –MMC STU –správa o stave projektu (pror. 
Janíček) 

  
Pror. Janíček: Preložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Obsahuje zloženie Rady 

MMS STU (chýba stále zástupca z FCHPT STU). Ďalej materiál obsahuje 
rozbor programovej a vysielacej štruktúry ako aj zloženie realizačného tímu 
a zastúpenie študentov STU v ňom. 

Pror. Kalužný: Na STU máme veľmi veľa rôznych akcií, je potrebné robiť z nich reportáže. 
Máme množstvo študijných programov v doktorandskom štúdiu. Navrhol 
urobiť z nich krátke šoty a zaradiť ich do vysielania, mnohé z nich sú veľmi 
zaujímavé. 

Rektor Báleš: Opýtal sa, či sa realizuje kanál informácií medzi PR oddelením na rektoráte 
STU a vedením MMC STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/9/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie v dodatku k materiálu o MMC STU s 
pripomienkami a ukladá prorektorovi Janíčkovi zvolať zasadnutie Rady MMC za osobnej 
účasti rektora Báleša a prorektora Kalužného. 
 
 
K bodu 6 Návrh riešenia prevádzky VŠ klubu ELAM (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Prorektor Janíček informoval o problémoch opakujúcich sa vo ELAM klube. 

Plánuje poslať do klubu vnútornú kontrolu. Musí dôjsť k reštrukturalizácii 
správnej rady klubu tak, aby väčšinu mala STU a tam sa budú schvaľovať 
všetky plánované akcie. 

Pror. Finka: Klub ELAM je občianske združenie a tým STU nemá možnosť zasahovať do 
jeho činnosti. Navrhol dať združeniu výpoveď z nájmu a začať rokovanie 
o podmienkach novej zmluvy. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/9/2010  
Vedenie STU súhlasí so zrušením nájomnej zmluvy s prevádzkovateľom VŠ klubu ELAM 
a ukladá začať rokovania o podmienkach novej zmluvy. 
 
 
K bodu 7 Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov  STU 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Po krátkej diskusii bol tento bod stiahnutý z programu rokovania vedenia 
STU. Po dopracovaní bude predložený na nasledujúce rokovanie. 

 
 
K bodu 8 Návrh na vklad STU do Dunajského vedomostného klastra  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Stiahol tento materiál z programu rokovania vedenia STU. 
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K bodu 9 Stav uchádzačov na STU pre akademický rok 2010/2011  
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomne prehľad aktuálneho stavu uchádzačov o štúdium na STU 

a na porovnanie aj stav z minulého roku. Konštatoval, že napriek nepriaznivej 
demografickej krivke máme rovnaký počet uchádzačov ako vlani. Viaceré 
fakulty evidujú pokles počtu uchádzačov len FCHPT zaznamenala výrazný 
nárast. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/9/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave uchádzačov na štúdium na STU pre 
akademický rok 2010/2011. 
 
 
K bodu 10 Podklady k prihláške do výberového konania na usporiadanie 

Slovenskej univerziády 2012 – letná časť (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Vedenie STU dňa 22. 3. 2010 schválilo prihlášku STU v Bratislave do 

výberového konania na usporiadanie Slovenskej univerziády 2012 – letná 
časť. Na základe vyžiadania Slovenskej asociácie univerzitného športu bol 
vypracovaný materiál, ktorým STU v Bratislave informuje o pripravenosti 
a možnostiach organizovať letnú časť univerziády v roku 2012. Okrem STU 
sa prihlásilo do súťaže ďalších 6 univerzít. 

Rektor Báleš: Odporučil doplniť predložený materiál o fotodokumentáciu z našich 
športových areálov na podporu našej prihlášky do súťaže. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/9/2010  
Vedenie STU schvaľuje podklady k prihláške do výberového konania na usporiadanie 
Slovenskej univerziády 2012 – letná časť. 
 
 
K bodu 11  Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Informoval, že dali spracovať ocenenie grafickej úpravy diplomov z AIS. 
 

 
2) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe nasledujúceho Predsedníctva aj AS STU. Navrhol na zasadnutie 
senátu prizvať aj riaditeľa ŠDaj STU Hulíka ohľadom koncepcie riešenia stravovania na 
STU do budúcnosti. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

− Predložil návrh na vypracovanie dotazníka pre absolventov STU o tom, či pracujú 
v odbore ktorý študovali alebo nie resp. sú nezamestnaní. Zatiaľ nemáme spätné 
informácie o odbornom uplatnení našich absolventov. 

− V stredu 12.5.2010 bude Študentská vedecká konferencia, aktívnych bude tento rok 
až 7 sekcií. 
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


